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Beslutande ledamöter 
Stefana Hoti (MP) (Ordförande) 
Arwin Sohrabi Nejad (S) (Vice ordförande) 
Tony Rahm (M) (Andre vice ordförande) 
Lena Trell (S) 
José Luis Muñoz Pastene (S) 
Mihaela Jabir (S) 
Lars Hellström (L) 
Bo Mats Brogren (M) 
Peter Ahlström (M) 
Anders Olin (SD) 
Stefan Claesson (SD) 
Sara Andersson (V) 
Jens Portinson Hylander (V) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Navid Mirzaie-Alavijeh (S) 
Farhia Bashir Nur (S) 
Ludwig Persson Uller (MP) 
Theodor Coppen (L) 
Elisabet Landrup (M) 
Danica Srnic (M) 
Martin Molin (C) 
Jane Sophie Charlotte Olin (SD) 
Anton Wendt (V) 
Maria Öhrn (V) 
 
Övriga närvarande 
Anna Westberg (stadsjurist) 
Anna-Carin Mårtensson (avdelningschef) 
Vesna Vasiljkovic (avdelningschef) 
Finn Williams (stadsarkitekt) 
Peter Holmström (avdelningschef) 
Anna Bernkull (enhetschef) 
Madeleine Spjuth (eknomichef) 
Malin Tykesson (enhetschef) 
Kristina Andersson (nämndsekreterare) 
Tina Weberg (enhetschef) 
Kenneth Fryklander (trafikplanerare) 
Mikael Remin (enhetschef) 
Claudia Zuniga (personalrepresentant SACO) 
Daniel Svanfelt (enhetschef) 
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§ 15 Remiss - Inbjudan till samråd om Maxima STK-2024-1389 

SBN-2024-783 
 
Sammanfattning 
VA SYD har för avsikt att ansöka om tillstånd för om- och utbyggnad av Sjölunda 
avloppsreningsverk, samt för två nya avloppstunnlar som leder till avloppsreningsverket. 
De ingående delarna benämns tillsammans MAXIMA. Samrådet utgörs av ett så kallat 
avgränsningssamråd vars syfte enligt miljöbalken är att inhämta inspel inför den 
miljökonsekvensbeskrivning (mkb) som krävs för tillståndsprocessen. 
Stadsbyggnadsnämnden framhåller behovet av fortsatt dialog kring MAXIMAS påverkan 
på stadsplaneringen, bland annat för att klargöra MAXIMA:s konsekvenser för 
genomförandet av en Öresundsmetro. Även den exakta placeringen av de föreslagna 
tunnelschakten behöver ses över så att en effektiv markanvändning i deras närhet 
underlättas. Stadsbyggnadsnämnden framhåller vidare behovet av att mkb:n redovisar 
åtgärder som minskar trafikstörningarna under byggskedet. MAXIMA:s påverkan på 
sjöfarten samt dess möjlighet att skapa fler värden, förutom att avleda avloppsvatten, 
behöver också klargöras. 
 
Beslut 
1. Stadsbyggnadsnämnden lämnar yttrande enligt förvaltningens förslag. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• G-Tjänsteskrivelse SBN 2025-01-29 Remiss från VA Syd om Maxima 
• Förslag till yttrande SBN 2025-01-29 Remiss från VA Syd om Maxima 
• Samrådsunderlag MAXIMA 
• Bilaga SU1 Sjölunda avloppsreningsverk 
• Bilaga SU2 Avloppstunnel Söder inkl bilaga SU2.1-2.3 
• Bilaga SU3 Avloppstunnel Norr inkl bilaga SU3.1-3.3 
• Bilaga SU4 Direkt berörda fastigheter 
• Kompletterande samråd om MAXIMA VA SYD - 24/01239 
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